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VIATGE A LES INSTAL.LACIONS DE CAN BAR~A 
per Salvador Cantó 

Aquest any passat la Penya va fer 
un re gal de N ad al a tots els Socis que ho .......,......_ .. 
varen desitjar, el regal per així dir-ho 

consistia en organitzar un viatge, pero 
no un de qualsevol, sinó una excursió 
per visitar les instal.lacions del rrúllor 
club de futbol del món, el nostre estimat 
"BAR<;A". La sortida va comen9ar molt 
prompte, a les 7 del matí, pero valia la 
pena passar una rrúca de son, us ho 
asseguro. Varem sortir de la pla9a de 
l'església i després d'un viatge sense 
aturades, vam arribar a l'estadi. I havia 

una bona cua, és normal tothom vol 

Els obsequis 1 trofeus concedits per les entitats esportives 
més prestigiosas del món són uns deis millors allcients 

de la visita al Museu 

veure allO que només es pot visitar durant 3 di es a l'any. Després de fer uns vint rrúnuts de cua, 
vam entrar perles instal.lacions annexes al rrúniestadi, uns camps als quals entrenen ijuguen 
els equips filials, després visi tarem el rrúni i pels aparcaments subterranis, un dels treballadors 
de Can Bar9a ens va dir que un "porche" que hi havia aparcat era el d'Ivan de la Peña, vam 

pujar i vam entrar a la botiga, on hi havia tota classe de productes del Bar9a; d'allí al museu, 
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on hi havien molts de trofeus i fotografies, 

pero també per exemple, les botes que Bakero 

va fer servir el dia que es va acorrúadar i les 

que Koeman portava quan va fer el gol a la 

"Sampdoria", després d'aquests grans mo

ments de la historia del club varem fer cap a 

la llotja, d'allí a la sala de premsaijaperfi als 

vestidors on hi havia fins i tot una mena de 

jacussi, d'allí a les grades, on un dels nois que 

anava amb nosaltres va tenir la sort de tocar 

la gespa, per cert, va ser l'únic "enhorabona 

J oan" després a dinar i per la tarda lliure fins 

les nou de la nit, hora de tornar cap a casa. Bé, 

només em queda agrair a la Penya i en 

particular als membres de la Junta, aquest 

sensacional viatge que van saber organitzar i 

desitjar que en puguen fer un altre molt 

prompte. 

- FC BARCELONA 
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E l passat dia 21 de febrer 

de 1887, a les 15.30 hores 

al Col.legi d'E.G.B. "Ramón y 

Cajel", es va fer 1'11 é Con

curs de Dibuix i Redacció que 

porta a cap la Penya Barce

lonista d'Ulldecona. 

Tots elsanys és moltbona 

la participació deis alumnes, 

ja fa uns dos anys que també 

tenen el seu lloc els alumnes 

de 3 anys, perla seva edat i el 

per Lourdes Llombart 

ta il.lusió. Aquest any hi han 

participat uns 1 58 alumnes 

des deis 3 anys passant per 

tots els cursos: 3 anys: P4-

P5; 1 er, 2on, 3er, 4art, 5é, 

Bé, i Bé d'E.G. B . 

Els de 7é d'E.G.B. ja no 

eren, degut a la reforma es

colar. 

Aquest Concurs es porta 

a terme gracies als com

panys de la .Junta i a ls amics 

seu entusiasme ens fan mol- que ens donen un cap de ma 

.... ~o "' ·. . 

et eeu tia-., <te( teu 6ar, ,g '" '"' 

per poder aguantar a tanta 

quitxalla menuda, ja que els 

més joves són més respon

sables. 

Aquest any hi ha una nove

tat, als claustres de l'Ajunta

ment d'Ulldecona, durant la 

Setmana Cultural que es por

ta a terme durant e l mes de 

maig, s'exposaran els d ibui

xos i redaccions, i ja se sa

bran qui són e ls guanyadors. 

Esperem que passeu. 
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La Penya Barcelonista d 'illldecona dona a 

conéi.xer que la seva secció de sardanes esta 
interessada en tornar afer l' es cola de sardanes 
per a tots aquells que estiguin interessats. 

Abans es feien en dissabte per la tarda al 
local de la Penya, de les 16 a les 1 7 hores. Si la 
majoria de gent no li anés bé el dia i horaja es 
comunicaria. 

A tots aquells que els hi agradin les sardanes 
i les vulguen aprendre, es podran adrec;;:ar a 
Lourdes Llombart (representant d' aquesta sec
ció) al telefon 72 07 79 de 13 a 15 h. o de 18 
a 20 h . dei.xant les vostres dades. 

ANIMEU-VOS ai.xí farem més gran la nostra 
danc;;:a. 

eURI OSITATS 
La Penya Barcelonista 

d'Ulldecona té la seva revista 
La Penya Barcelonista d'Ulldecona segueix fent 

barcelonisme. 
A més d'organitzar actes, prepararviatges per als seus 

socis i animar al seu equip de l'anima, el Ban;:a, els 
maxims responsables d'aquesta penya, han anat més 
enlla i des de fa algun temps, editen una revista pera tots 
els seus associats. 

El butlletí en qüestió ha sigut 
batejat amb el nom de "Barull". En 
ell, tots els seus membres de la 
penya barcelonista d'Ulldecona te
nen informació puntual deis actes 
que realitza aquesta penya, de les 
aportacions deis seus associats, 
de les activitats d'altres penyes 
blau-grana, així com del Barc;:a. 

Del diari SPORT, publicat 1'11-3-97 

.. 
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Josep Sánchez, "Babot", tot un especialista 
de les paelles µionumentals 

• Aquest veí d'Ulldecona va 
comen~ar de cuiner quan feia 
la mili. 

l ' , • Els dif erents encarrecs que te 
ara 1 'han obligat a formar un 
equip paeller. 

• El seu secret pera que el plat quedi 
bo és un davantal del Bar~a que 
sempre es posa. 

El veí d'Ulldecona, Josep Sánchez, més conegut com "Babot" esta considera! a les comarques de l'Ebre com un deis grans especialistes 
en cuinar paelles monumentals. El mateix li és fer una pera 30 persones que pera 3.000. 

Marco A. Soria/Ulldecona 

Va aprendre a cuinar com aquell que diu a la 
for9a. Quan anava a treballar al camp li tocava fer
se cada dia el dinar i entre els plats que cuinaba .. 
estaba la paella. Aixo li va servir molt a la mili. Allí 
va ser cuiner i més d'una vegada va arribar a fer una 
paella per als 4.000 soldats que hi habia al camp 
d'instrucció de Lleida. 

Al tornar, la gentdel seu poble li encarregaba 
la confecció de paelles. Així va ser com es va fer el 
cuiner imprescindible de les paelles que les societats, 
entitats i l'Ajuntament oferien a la seva gent amb 
moti u de la festa major o d'altre aconteixement. La 
fama de les paelles de Josep o "Babot" com el 
coneixen a Ulldecona es va estendre als pobles 
vei'ns i cada dia el ti-uquen més de fora del poble per 
a que s'encarregue de fer la paella monumental. La 
última paella que ha fet, va ser la setmana pasada. 
Li va encomanar la societat musical de la Galera, 
amb motiu del dese aniversaii de la seva fundació. 
Va fer una paella per a 150 comensals. Aquesta és 
una de les més petites que fa. En les passades fes tes 
quinquennals d'Ulldecona, en va fer una pera més 
de 3.000 persones. Ha fet tantes paelles a la seva 
vida que la té aborrida. Tan sois les prova quan les 
cuina. Fer-les li trau la fam. «Quan faig una paella, 
no menjo res, només beg aigua, molta aigua». Pa1t 
de la sed es deu, sens dubte, a les hores que pasa 
prop del foc quan cou la paella. La seva fama s'ha 
extés tant que ha format el seu propi equip. Si abans 
es cuidaba de tot, ara la seva misió es limita a posar 

les quantitats justes deis ingredients que necessita 
cada paella. De la resta se n'encarreguen els seus 
"ajudants". 

El perque de les paelles de Josep Sánchez 
"Babot'' son tan suculentes i reconegudes és un deis 
seus secrets. Quan se li pregunta que fa per que li 
surtin tan bones, sempre contesta, i així ho va fer al 
Diari «hi ha que cuinar-les amb un davantal amb 
l'escut del Bar9a». Respecte a aquesta resposta 
"Babot" va explicar que en una ocasió les paelles 
amb motiu de les festes majors d'Ulldecona, que va 
fer a l'ermitade la Pietat, li van sortirmalament. «Va 
ser la única ocasió que no porta va posat el da van tal 
amb l'escut del Barcelona». Se va descuidar de 
posar la sal. Des d'aleshores mai s'oblida el da van tal. 
Aquesta es la recomanació que fa a les mestresses de 
casa. 

Forofo del Bar~a 
M.A.S./Amposta 

Josep Sánchez té una loca passió per el Bar9a 
i aixo l'ha conve1tit en un dels socis blaugranes més 
populars. Haconvertitlaseva vi venda en un vertader 
santua1i barcelonista. La té decorada amb colors 
blaugranes. La seva passió és tan aceITima que mai 
surt al carrer si no porta posada alguna roba, encara 
que sigue íntima, am b els colors o l 'escut del club de 
futbol. Les victoties del Bar9a les celebra amb un 
bon sopar, pero si perd, fa dejuni. 

Del Diari de Tarragona, 
publicat el dijous, 2 de gener de 1997 

Del teu equip, 
que no et manqui res ... 
Vine i ho veurds J 
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XIX CONGRES DE PENYES BARCELONISTES 
(continua) 

G.- TEMA PATRIMONI 

*Penya Barcelonista Sitges i Penya 
Blau-grana Torelló: Sol.liciten que 
s'il.lumini i es pavimenti l'aparcarnent 
d'autocars. 

- El Sr. Francesc Pulido, President 
de la Comissió de Patrimoni, comunica 
que el tema de l'asfaltja s'ha resolt. En 
relació a l'esplanada d'aparcament per 
a autocars, s'ha col. locat g raveta en to ta 
la seva extensió. La il. luminació, un de ls 
aspectes més deficients, també s'ha am
pliat. 

*Penya Blau-grana Culés de la Vila 
de Gracia: Millorar la imatge i la infor
mació deis marcadors de l'Estadi i el so 
deis altaveus, ja que produeixen resso. 

- El Sr. Pulido exposa que s'esta 
estudiant fer una reposició total deis 
marcadors de l'Estadi,ja que els actuals 
daten de 1.982 i després de 14 anys han 
quedat desfasats. Se n'esta estudiant la 
reparació, incorporant més imatges, més 
colors, ... En relació al so deis altaveus, 
es comunica que /'empresa IGEY A. res
ponsable de la megafonia de l'Estadi,ja 
va treballar durant el tram final de la 
temporada en la mil/ora deis altaveus. 
Ara, s'esta treballant perque, a l'inici 
del campionat, el problema quedi total
ment resolt. A més, el Sr. Pulido demana 
als presents que, si en la seva zona de 
l'Estadi adverteixen cap problema de 
megafonia, es posin en contacte amb el 
Departament de Patrimoni. 

*Penya Blau-grana Esverats del 

Maresme: Que els futurs seients de ge
neral 3ª graderia siguin numerats comen 
la resta de l'Estadi per evitar que els 
afeccionats que no vénen habitualment 
arraconin, els que hi anem sempre, a 
zones amb pitjor visibilitat. 

- El Sr. Pulido informa que tates les 
localitats de 3º graderia estanja nume
rades i, per tant, els nous seients es taran 
també numerats. 

H.- TEMA COMISSIÓ SOCIAL 1 
AGRUPACIONS DE PENYES 

*Penya Barcelonista Dosriu s
Canyarnars, Penya Barcelonista Canet 
de Mar i Penya Solera de Calella: Que 
els representats de les diferents Penyes 
que estan integrats a laComissióSocial 
del Club siguin realment representatius 
d'aquestes i siguin escollits de manera 
democratica per les mateixes Penyes. 

-D'acord amb les reunions periodi
ques anuals en grups de 40 Penyes, 
proposades perla Comissió Social del 
Club, aquesta qüestió queda resalta. 

*Peña Barcelonista de Torrejón de 
Ardoz: En arribar el Centenari del Club, 
proposa la creació d'agrupacions de Pe
nyes percomunitats autonomes, peraug
mentar la capacitat organitzativa deis 
actes commemoratius del Centenari, as
segurant que existeix un ampli projecte 
sobre aquest tema. 

*Peña Barcelonista "La Moraleda" 
de Villanueva del Arzobispo: Sol.licita 
el supo1t del Club per crear una associa
ció de Penyes de la província de Jaén i 
així poder realitzar viatges a l'estranger 
i altres activitats de gran envergadura, 
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que una sola Penya no pot portar a terme. 
*Peña Canaria Ban¡:a Arehuc: Proce

dir a la constitució d'una comissió gesto
ra, formada per una representació pro
porcional de les Penyes arnb implantació 
en cadascuna de les comunitats autono
mes i a l'estranger, arnb l'objectiu d'estu
diar la possibilitat de crear una federació 
Bar9a. 

-Fent referencia a aquestes tres qües
tions, el Sr. Casaus informa que el Con
sell Directiu, comja ha exposat en d'al
tres ocasions, no és partidari d'asso
ciacions de Penyes, perque perjudica
rien el contacte directe Club-Penyes. 

1.- TEMA COMUNICACIÓ 

*Penya Barcelonista de Vitoria
Gasteiz "Euskobar9a" i Penya Barcelo
nista del Montgrí i Comarca: Creació i 
manteniment per part del Club de Web's 
a la xarxa Internet, per tal d'informar de 
tota classe d'actes. 

- El tema Internet ja esta en 
funcionament. 

*Penya Barcelonista de Mexic: 
Intentar que les Penyes de fora d'Espa
nyarebin informació blau-grana,jasigui 
de partits, fitxatges, etc. ja que ni perla 
premsa ni per cap altre conducte no ens 
arriba informació. 

- Amb la proposta de la Comissió 
Social del Club d'intensificar la comuni
cació ambles Penyes, aquest tema que
da resolt. 

*PeñaBarcelonistaLaLibertad: Pro
posa una major comunicació entre les 
Penyes, fent-se intercanvis esportius, 

JOSEP 
MARTORELL 
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socials i turístics. Aixo motivarla un 
augment del sentiment barcelonista i aju
daria a coneixer-nos millor. 

- Completament d'acord. Hem de 
tenir més comunicació entre tots nosal
tres. 

*Peña Barcelonistade Bruselas: Edi
tar una revista setmanal o quinzenal del 
Club pera les Penyes. 

-D'aquest tema se n'ha parlat moltes 
vegades. Les notícies tenen un efecte 
immediat i les revistes que ofereixin no
tícies de fa una setmanaperden actuali
tat. La so lució passa per fer comunicats 
periOdics. 

J.- TEMES DIVERSOS 

*Peña Barcelonista de Santa Pola: 
Que el Congrés se celebri el segon dia 
del Gamper i d'aquesta manera les Pe
nyes que només puguin despla9ar-se un 
dia podran veure la final del Trofeu. 

- El dia de presentació del Gamper 
és el nostre dia de gala i, per aixo, es fa 
coincidir amb el Congrés. 

*Penya Barcelonista de Ponts i Co
marca: Que els assistents al Congrés 
tinguin entrada gratuita peral primer dia 
del Gamper. 

- El President, en el seu discurs ini
cial, ja ha dit que el primer dia del 
Gamper, cada Penya rebra tres locali
tats gratuiles. 

*PenyaBarcelonistad'Alcanari Peña 
Barcelonista de Navarrete: Proposen que 
s'organitzi un homenatge al Sr. Nicolau 
Casaus, perla se va llarga trajectoria com 
animador i "alma mater" de les Penyes. 

-El Sr. Casaus afirma que no desitja 
homenatges en vida. L'únic homenatge 
que desitjaés lapresenciadels penyistes 
o la rebuda que se lija a les Penyes. 

*Peña Barcelonista Teide: Entenem 
que s 'hauria de realitzar, rnalgrat la polí
tica reticent deis darrers anys de la Junta 
Directiva, un homenatge a José Mari 
Bakero, com a recompensa a tot els seu 
esfor9 i la seva tasca com a capita del 
Club. 

- Sal.lega que els homenatges ro
mantics han passat a la historia i que si 
es fes una excepció, es trencaria la línia 

seguida pe! Clubenelsdarrersanys. Els 
homenatges s'han de realitzar mitjan
~ant un bon tracte mentre els jugadors 
estan en actiu, com és el cas de José 
Mari Bakero. 

*Penya Barcelonista de Vitoria
Gasteiz "Euskobar9a": ¿Quan tenen pen
sat inaugurar, aquesta temporada, les 
plaques de les Penyes a l'Estadi que han 
arribat darrerarnent? 

- S'inauguraran totes tot just quan 
finalitzin les obres que s'estan portant a 
terme a l'Estadi. 

*Penya Barcelonista Boixos Nois: 
Es queixa de la manca de consideració 
deis jugadors cap al afeccionats que es 
desplacen a camps generalment hostils, 
ja que en finalitzar els partits, tot i ha ver 
estat animant tot el temps, els jugadors 
no es dignen a saludar. 

- El Sr. Casaus reconeix que aquesta 
acció ha succei1 de tant en tant, pero 
adverteix que, darrerament, els juga
dors saluden els seguidors quanfinalit
zen partits importants. 

*Penya Blau-Grana d'Aiguafreda: 
Ens consta que socis del F.C. Barcelona 
no reben correspondencia del Club. 

- Si algun soci no rep corresponden
ciadel Club, que es posi en contacte amb 
les oficines per solucionar el problema. 

*Penya Barcelonista de Sant Boi de 
Llobregat: Estudiar la possibilitat que 
quan una Penya sol.liciti visitar les 
instal.lacions del Club hopugui feracom
panyatd'un guia, to ti que s'hagi d'abonar 
una quantitat per aquest servei. 

-Aquest servei es ve realitzant, sem
pre que laPenya ho sol.licita iavisa amb 
temps el Departament de Relacions Pú
bliques. El guia no tan sois els acompa
nya sinó que també els explica alto més 
significatiu del Club. 

*Penya Barcelonista "LaSafor": Que 
Ja Grada Jove es pugui situar també al 
gol sud la gradería, perdonar més colorit 
i calor al carnp. 

- El Club esta obligar a fer unes 
obres perque tothom estigui assegut a 
l'Estadi. Quan aquestes finalitzin, el 

Departament de Patrimoni intentara 
satisfer totes les seves peticions. 

*Peña Barcelonista Castillo de 
Lopera: Que el F.C. Barcelona doni 
equipatges esportius a les Penyes que ho 
sol.licitin, perque puguin organitzar 
equips de futbol, basquet, futbol sala, 
etc. 

- Es impossible atendre aquest tipus 
de peticions a causa del gran nombre de 
Penyes existents. 

*Penya Barcelonista Collblanc
Torrassa: Estudiar la possibilitat d'orga
nitzar al voltant de l'Estadi una gran 
sardana i la bandera blau-grana més gran 
del món per aconseguirelrecord Guiness. 
Només demanern la col.laboració de les 
Penyes, que seriem lesencarregades d'or
ganitzar aquest acte. 

- D'acord. La Junta Directiva 
col.laboraraamb vostes. Tot e/que sigui 
patrocinar la nostra cultura, perfecte. 

*Penya Barcelonista de Santa 
Susanna i PenyaBarcelonista Collblanc
Torrassa: Que els jugadors assisteixin a 
les celebracions organitzades per les 
Penyes. 

- Resulta impossible atendre aques
tes peticions, a causa del gran nombre 
de Penyes existents. A més, els represen
tants genui'ns del Club són els directius, 
escollits pels socis. Els jugadors són 
professionals, que avui estan a.mb no
saltres pero dema poden marxar. 

*Penya Barcelonista d'Elda: Propa
sa que les Penyes ajudin a la Fundació 
mitjan9ant la venda de loteria de Nada!. 

- Que les Penyes ajudin a la Funda
ció és el somni daurat de qualsevol mem
bre de la Directiva. La forma depende 
les Penyes. Qualsevol iniciativa sera 
ben rebuda. 

*Pen ya Basilea: Que les entrades del 
Miniestadi per als afeccionats visitants 
estiguin numerades, per evitar proble
mes i confrontacions. 

- lntervé el President per puntualit
zar que, numerant les localitats, amb 
16.000 localitats que disposa d'afora
ment el Miniestadi, seria una incomodi-
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tat per als socis haver de passar per 
Taquilles per recollir la seva localitat. 
És mésfacil que l'accés sigui lliure. 

*Penya Barcelonista de Castellbell i 
el Vilar: Que el trajecte de l'avinguda 
Diagonal a l'aparcament d'autocars els 
dies de partit sigui més rapid, perque la 
Guardia Urbana es situa més avall. 

-La Comissió de Patrimoni fa tot el 
possible en aquest sentit ija s'ha millo
rat molt en aquest tema. 

*Penya Barcelonista Centelles: Es
tablir unes dates concretes per al paga
ment de carnets i abonaments, ja que 
cada any el Club avanya les dates i les 
Penyes mol tes vegades no disposen deis 
diners necessaris, en no ha ver cobrat les 
quotes deis seus socis. 

-Aquest tema, a través de "La Caixa" 
i La seva xarxa de sucursals, esta solu
cionat. 

*Penya Barcelonista del Perelló: 
¿Com es pot aconseguir una targeta 
d'aparcamenti un pa.ssi d'accés al'Estadi 
per al conductor? 

-Demanant-Lo a La secció correspo
nent. 

*Penya B arcelonista "Camp de 
Túria" de Benissanó: ¿Per que tenim 
tants problemes qua.n volem fer-nos fo
tos amb els jugadors a l'hotel de concen
tra.ció?. ¿Quines mesures es podrien pren
dre per solucionar aquest problema? 

- EL problema és que els jugadors 
hand'estarconcentrats i l'únic que acon
segueix la gent que es desplafafins a 
/'hotel es contactar amb algun represen
tant del Club. 

*Penya Blau-grana de Segur: Agrair 
a la Junta Directiva l'homenatge al Pre
sident del Club assassinat pel feixisme, 
Sr. Josep Suñol. 

-LaJuntaDirectivaentén que va fer 
el que havia de fer. 

*PeñaBar9a "Golpe" dePontevedra: 
¿Per que el Sr. Casaus no va assistir a la 
Xuntanza de Peñas Gallegas que va 
comptar a.rob 500 assistents i, en canvi, 
va anar el mateix dia a inaugurar una 
altra Penya? 

- El Sr. Casaus contesta que La seva 
absencia es va deure alfet que el Club 
s'havia compromes abans amb una altra 
Penya, pero afirma que espera una invi
tació de la Peña Barfa "Golpe" de 
Pontevedra, per visitar-Los proxima
ment. 

*Peña Barcelonista de Benalup 
"Joha.n Cruyff': ¿Esta previst que es 
realitzi aquest any una assemblea de 
Penyes d'Andalusia com la que es va 
celebrar a Ma.Iaga? 

- Depen de Les Penyes d'Andalusia, 
pero seria perfecte realitzar un acte tan 
meravellós com el celebrat a Malaga. 

*Peña Barcelonista de Aleara.cejos 
"Alcazulgrana": Que el Club ens faciliti 
adreces i telefons de les Penyes de la 
mateixa província, perque seria més fa
cil orga.nitzar viatges entre diverses 
Penyes. 

-EL Club esta d'acord que les Penyes 
es posin d'acord per realitzar viatges 
junts. 

*Peña Barya de Toledo: ¿En quin 
lloc del Museu es troben els obsequis 
que el Club rep de les Penyes? 

-Aquest és undels temes pels qualsel 
Sr. President ha ordenat L'ampliació del 
Museu. 

*Peña Barcelonista "Julio Alberto" 
de Mieres: Que quan una Penya passi 
avís sobre algun jugador de categories 
inferiors, s'informi a la Penya si s'ha fet 
el seguiment o no. 

- La Comissió del Futbol Base 
recomana a les Penyes el seguiment de 
joves jugadors. Deis resultats del juga
dor a prova se'n donara informa.ció. 

*Penya Barcelonista de Benissa: Ens 
agradaría recordar als socis, Penyes i 
simpatitzants en general, que s'a.nimi 
més l'equip i que es facin més cantics a 
l'Estadi. 

- Totalment d'acord. 

*Peña Barcelonista de Tarbes: Que 
el Bar9a editi un calendari de lliga pera 
les Penyes. 

-Es fa tants calendaris que el nostre 
sobra. 
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*Peña Barcelonista La Foia: Que to
tes les Penyes disposessin d'un format i 
disseny unificat del seus carnets de soci, 
sota llicencia del F.C. Barcelona. 

- Les targetes d'identificació són 
exactes totes i espero que aixO serveixi 
per unificar els carnets. 

*Penya Solera Barcelonista de Cas
tellar del Valles: Que quan qualsevol 
representant d'una Penya vagi a les Ta
quilles del Club sigui ben ates. 

-No només vostes, nosaltres som els 
més interessats que els nostres funcio
naris atenguin els nostres socis i les 
nostres Penyes. Si hi ha un problema 
concret, hauriade comunicar-se al Club. 

*Peña Barcelonista de Villacarrillo: 
Que puguin entregar el trofeu al rnillor 
jugador de la temporada, atorgat per la 
nostra Penya, tots els membres de la 
mateixa que es desplacin a Barcelona. 

-Amb molt de gust els rebrem a tots. 

*Penya Barcelonista Les Roquetes 
del Garraf: Que es faciliti a les Penyes 
l'adquisició de carnets, sense ha.ver de 
resar a Déu per ten ir sort i arribar a temps. 

- En Taquilles hi ha un servei espe
cial per a les Penyes. Aquest any s'han 
fet carnets nous, que s'han retarda! una 
mica, pero elsformatsja estan en marxa. 

*Societat Cultural Recreativa San 
Miguel de Pedroso: ¿Es podrien saber 
els hotels utilitzats pe! Club en els seus 
despla9aments per realitzar petites visi
tes? 

- Per saber-ho cal trucar al Club i 
identificar-se, pero no es fa públic per 
qüestions de seguretat. 

*Penya B arceloni sta "Prat
Potablava", Penya Bar9a Bellcaire 
d'Urgell i Penya Blau-grana Culés de la 
Vila de Gracia: Proposen que el Congrés 
es faci en ca.tala, amb traducció simulta
nia pera tots aquellsque la puguin neces
sitar, per acabar amb la polemica sobre 
!'idioma a utilitzar i perque tothom pugui 
expressar-se de la manera que li sigui 
més facil. 

- El Sr. Casaus afirma que totes les 

llengües són bones si s'estimen les per
sones i aquest Congrés és una bona 
prova d'aixO. 

*PeñaBarcelonistadeAlbacete: Que 
es faci un bust, pagat per totes les Pe
nyes, al President del Club assassinat, 
Sr. Josep Suñol, que es podria col.locar 
en un lloc visible, com el vestíbul de 
tribuna. Així mateix, la nostra Penya 
desitjaria fer lliurament d'un obsequi al 
Sr. Josep Lluís Núñez, en agraünenta la 
gran tasca realitzada en els seus 18 anys 
de mandat i pel seu suport incondicional 
a les Penyes. 

-Jaexisteix un bust onfou assassinat 
i al Muse u hi ha exposada la sevafigura. 
Respecte a L'altre tema, quan vulguin 
poden fer lliurament de qualsevol objec
te al President. 

TORN OBERT DE PARAULES 
*El Sr. Tomás González, Relacions 

Públiques de la Peña Barcelonista de 
Jaén, fa públic el reconeixement al Con
sell Directiu davant la difícil situació 
viscuda amb la destitució del tecnic. 
També anima la resta de Penyes a fer el 
mateix, perque la unitat imperi en el 
Club. 

- El Sr. Casaus adverteix que s'han 
rebut moltes mostres de suport al Club, 
pero que tant aquestes, com les mostres 
en contra, no s'hanfet públiques per una 
qiiestió d'humilitat. 

*El Senyor Ballabriga, de la Penya 
Solera de Calella, ex posa que en una de 
les reunions habituals de les Penyes del 
Maresme, van acordar la següent inicia
tiva: dividir el solar del parking, d'auto
cars en dues parts, proporcionals al nom
bre de targetes per Penya, perque en 
acabar els partits, els autocars que van 
cap a la Diagonal i la Ronda de Dalt, 
puguin sortir perla part de dalt i els que 
es dirigeixin cap a la Ronda del Mig, 
Ronda del Litoral o direcció Sitges, pu
guin sortir perla part de baix, ambla qual 
cosa es facilitarien les sortides. 

- El Sr. Pulido respon que en pren 
nota i convida al senyor Ballabriga a 
reunir-se personalment amb ell en el 

transcurs del dinar posterior per parlar 
amb més detall del tema. 

*El Sr. Joan Tresserras, president de 
la Penya Solera de Calella, felicita la 
Junta Directiva perla se va gestió i ex po
sa un cas ocorregut en ocasió de la final 
de Copa de Saragossa: segons el senyor 
Tresserras, socis de la Penya i del Bar9a 
tenien intenció d'assistir-hi, pero només 
van arribar deu entrades per Penya; tot i 
així, aquests socis van aconseguir les 
entrades a "Viatges Marina" i ens van dir 
si érem una Penya Barcelonista o una 
Penya de "gilipuertas". Acusa de manca 
de sensibilitat cap a les Penyes i exigeix 
la ruptura del contracte amb "Viatges 
Marina". 

- Contesta el Sr. President, recor
dant que a les Penyes, que tenen 10.000 
socis, per proporció els haviende tocar 
1.400 entrades, el 10% de les 14.000 de 
que disposava el Club. Les Penyes van 
disposar de 6.200entrades, 4.500 direc
tament del Barfa i 1.700 a través de 
"Viatges Marina". D'aquesta numera, 
"Viatges Marina" és una forma d'evitar 
la revenda d'entrades. L'altra manera 
de repartir 14.000 entrades entre 
100.000 socis era mitjanfant sorteig i 
tan sois els haurien tocat 1.400 entra
des. Per aixa, el Club ha eliminat la 
venda d'entrades perque vam compren
dre que unagranpart d'entrades anaven 
a la revenda. 

*El Sr. Joan Tresserras replica, pre
guntant si "Viatges Marina" disposa del 
50% de les entrades i si es valoren més 
els diners o l'esfor9 que realitzen les 
Penyes. Proposa repartir les entrades 
d'una manera més equitativa a través 
d'una Comissió Social formada per les 
Penyes i la Junta Directiva. 

- Intervé el Sr. Casaus per afirmar 
que les paraules del senyor Tresserras, 
acusant la Junta Directiva de manca de 
sensibilitat cap a les Penyes, són les 
paraules més injustes que ha sentit a la 
seva vida. 

*El President de la Penya Barcelo
nista Sant Vicen9 deis Horts realitza 
dues preguntes: si sent soci d'una Penya 

es realitzen descomptes per aconseguir 
el carnet de soci i exposa una queixa 
perque "La Caixa" els ha descomptat 
deis seus comptes, sense avís previ, les 
entrades del Gamper. 

- A la primera qüestió, el Sr. Presi
dent respon que els estatuts no ho per
meten i a la segona, explica que si algú 
s'abona al Gamper per aconseguir mi
llors preus i a l'any següent no hi vol 
assistir, ha de donar-se de baixa perque 
no ti descomptin l'abonament. 

* Antoni Xifré, Vicepresident de la 
Peña Barcelonista Basilea, en referencia 
a tot l'exposat per la Penya Solera de 
Calella, es queixa de la parada de tren on 
"Viatges Marina" va deixar els socis del 
Barcelona a Saragossa, envoltats d'afec
cionats de l'Atletico de Madrid. 

-El Sr. Casaus adverteixque, davant 
una circumstancia com aquesta, s'hau
ria d'have r posat immediatament en con
tacte amb el Club. 

*El president de la Peña Barcelonis
ta de Palos de la Frontera demana un 
aplaudiment pera la Junta Directiva, la 
qual qualifica com la millor de la historia 
del Club. Afinna que al Congrés no 
s'hauria de citar el nom de cap altre equip 
que no sigui el F.C. Barcelona. També 
critica la premsa pel seu continu atac al 
Club. 

*El President de la Penya Barcelo
nista de Canet de Mar critica que molts 
socis no podran veure el partil de la 
Supercopa contra l'Atlético de Madrid 
perque els han demanat l'abandonament 
renovat. 

- El Sr. Casaus afirma que s'estudia
ra el cas perque els socis puguin assistir 
al partit de Supercopa amb l'abonament 
de la temporada anterior. 

Per concloure, el Sr. Josep Lluís 
Núñez convida els congressistes a l'acte 
que es realitzara al Palau Sant Jordi. 

Així mateix, agraeix l'assistencia deis 
penyistes, insta els presents a poder-se 
reunir per molls anys i, finalment, clau
sura el Congrés. 
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